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Protokół Nr XXVI / 08 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 11 sierpnia 2008r. 

XXVI Sesja Rady Powiatu odbyła się 11 sierpnia 2008r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta w 

Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Rynek  l (ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr l do 

protokołu). 

Ad.1  

Otwarcie XXVI Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1250. Obrady otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Marcin Lesiński. 

Przewodniczący poinformował, że sesja nadzwyczajna została zwołana na wniosek Zarządu 

Powiatu, w związku z koniecznością dokonania zmian w Programie Rozwoju Lokalnego Powiatu 

Nowomiejskiego (wniosek stanowi załącznik nr 2).  

W sesji uczestniczyli radni, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych p. Ryszard Kłosowski oraz 

Główna Księgowa Starostwa Powiatowego p. Edyta Reimer. 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na  podstawie  listy  obecności   Przewodniczący   stwierdził,  że  aktualnie  w  posiedzeniu 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne   uchwały   (lista  obecności   radnych   stanowi   załącznik  nr  3).   W   sesji nie 

uczestniczyli: Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu p. Danuta Mazurkiewicz oraz radny Wacław 

Jabłoński. 

Ad. 3 

Powołanie sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował kandydaturę p. Tomasza Szczepańskiego. Zapytał czy kandydat 

wyraża zgodę na pełnienie funkcji. 

Radny Szczepański wyraził zgodę. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za tym, aby p. Szczepański pełnił funkcję 

sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za głosowało 14 radnych, radny 

Szczepański wstrzymał się od głosu.  
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Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania lub uwagi do porządku obrad (załącznik nr 4).  

Nie zgłoszono pytań lub uwag. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. Głosowało 15 radnych, 

porządek przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Programie Rozwoju Lokalnego Powiatu 

Nowomiejskiego 

Przewodniczący poprosił p. Kłosowskiego o udzielenie wyjaśnień. 

P. Kłosowski poinformował, że Zarząd Powiatu złożył wniosek o zwołanie sesji na jego prośbę. 

Trwa procedura sprawdzania wniosków unijnych. Instytucja weryfikująca wnioski zwróciła 

uwagę, że w uchwale dotyczącej PRL są błędy. Główny błąd polega na tym, że w wykazie 

zadań inwestycyjnych zapisano, że chodzi o przebudowę drogi, a nie budowę.  

Starosta dodał, że do 14 sierpnia należy dostarczyć poprawiony dokument do Urzędu 

Marszałkowskiego.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Uchwałę nr XXVI/202/08 (załącznik nr 5) podjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 

Starosta poinformował, że w ramach termomodernizacji budynków Zespołu Szkół im. C.K. 

Norwida w Nowym Mieście Lubawskim dokonano wymiany okien i przeprowadzono remont 

elewacji. Rozstrzygnięto także przetarg na remont stropodachu. W pierwotnych planach była 

także mowa o dobudowie pomieszczenia na portiernię. Niestety, kolejna oferta przekracza 

kosztorys inwestorski o 50 tys. zł. Wobec tego, Zarząd w uzgodnieniu z dyrekcją szkoły 

zrezygnował z dobudowy. Portiernia zostanie przeniesiona w głąb holu. Pomieszczenie 

będzie przeszklone, konstrukcja wykonana z aluminium i plastyku. Starosta dodał, że będą 

także wymienione wewnętrzne drzwi wejściowe do szkoły. Drzwi zewnętrzne zostają, 

ponieważ tu wymagane są uzgodnienia z konserwatorem zabytków. W ramach sponsoringu 

firma p. Osickiego odnowi elewację pomieszczeń kuchennych (zapłacić trzeba za materiał). 

Jeżeli chodzi o kotłownię, wymieniony w ubiegłym roku piec na biomasę, popracuje przez 

najbliższy sezon grzewczy. Do połowy października złożony będzie wniosek na wymianę 

kotłowni w ramach środków z Regionalnego Programu Operacyjnego. Z programu można 

pozyskać 50% dotacji. Jeżeli wniosek uzyska akceptację, modernizacja kotłowni będzie 

przeprowadzona po zakończeniu sezonu grzewczego. 
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Radny Ryszard Figurski zapytał czy na pewno wymiana drzwi wymaga zgody konserwatora, 

skoro ta część budynku była budowana w 1975r. 

Starosta odpowiedział, że tak, ponieważ nowy kompleks jest połączony ze starym. Dodał, że 

spróbuje uzyskać pozwolenie na wymianę drzwi zewnętrznych. 

Ad. 6 

Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Powiatu. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął obrady XXVI Sesji 

Rady Powiatu. 
 

 

              Protokół sporządziła:                            Przewodniczący Rady Powiatu 

                Anna Andrzejczak                                           Marcin Lesiński 
 
 

 


